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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyien kérték február 28-áig a rokkantaknak járó 
„kompenzációt”?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Egy  héttel  ezelőtt  szóbeli  kérdésben  érdeklődtem  a  felől,  hogy  mennyi,  korábban  rokkantsági
nyugdíjas kérte eddig az egyösszegű kompenzációt. Választ nem kaptam, továbbra is csak arról a
„nyolcezres” számról beszélt Államtitkár Úr, amit eddig is közöltek. Ez döbbenetesen alacsonynak
tűnik,  még  úgy  is,  hogy  a  Kormány  a  lehető  legszűkebben  értelmezi  az  Alkotmánybíróság
határozatára jogosultak körét.
Többek között kihagyták azokat, akik időközben nyugdíjasok lettek (azokról nem is beszélve, akik
meghaltak). Ahogyan azok sem kaptak értesítést, akik a felülvizsgálatok után rehabilitációs ellátást
kaptak, vagy akinek teljesen elvették a juttatását 2012-ben. Pedig ez biztosan több tízezer fő. Ami
nem is lenne meglepő, hiszen ezért csinálták az egészet, ez volt a cél: a kiadáscsökkentés!
Az már csak hab a tortán, hogy a Kincstár által kiküldött 8 ezer levélből „401 db érkezett vissza
kézbesítetlenül,  ezekből 380 került  újra kiküldésre.”,  mint írja a tárca egy válaszban. Tehát már
ebből is 21 db elveszett.
Azóta több olyan jelzés is futott be hozzánk, miszerint még azok sem kaptak értesítést, akiknek a
Kormány szerint kellett volna. Volt olyan érintett, aki arról tájékoztatott minket, hogy csak azért
kapta meg a szükséges nyomtatványokat, mert telefonon kérte.
 
Mindezek miatt kérdezem:

• Mennyien kérték 2022. február 28-áig a rokkantaknak járó „kompenzációt”?
• Valójában mennyi embert érintett az Alkotmánybíróság döntése? Mi lesz a többiekkel?



 
• Mikor kap „eredményt” az, aki az állapotvizsgálatát kéri, és így megkaphatja az azzal 

járó (reményei szerint) jóval magasabb kártérítést?
Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2022. március 1.
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